



طريقة الاستعمال: للاستعمال على السطوح الشمعية حيث توجد الطلح، السطر، الرشح، أو الشحم: امزج جزء واحد من بلوم - 100 في 30 جزء من الماء الساخن، اغمس الممسحة في المحلول مسح، حركه باللفف وابدأ عملياً الممسح على السطوح والترك الممسحة حتى تجف.

وإن بلوم - 100 مادة تنظيف مع قدرة تليين ممتازة وعليه لا يتطلب معظم التنظيف وينظف بلوم - 100 من عملية كيميائية ما عدا عملية جسدية، وأنه مادة ممتازة لتنظيف الجدران و امزج المادة حسب وضع الجدار وعادة جزء واحد من بلوم - 100 مع 20 جزء من الماء وابدء الغسل من الأسفل وعند الجدران تحتاج 3 دلو الأول لعملية بلوم - 100 والثاني لغسل الخرق والاسفنج.

وعندما يصبح الماء كدراً بسبب غسل الخرق أو الاسفنج واستعمل دلو الغسل واملأه مع ماء ساخن وإن غسل الجدران مع بلوم - 100 سهل عند تتابع التعليمات التالية:

1. استعمال بلوم - 100 مع خرق الغسل والاسفنج.
 2. لا تستعمل خرقة أو اسفنج مرة ثانية.
 3. استخدم طقم من الخرق والاسفنج للغسل والثاني للتنظيف.
- عند تنظيف السطوح العنينة الأخرى مثل آجر خشن، بورسلين، حديد صلب غير قابل للصدأ ملفات حديدية، تيرازو، وورخام، امزج جزء واحد من بلوم - 100 في 50 جزء ماء، استعمال و اخرج وإن بلوم - 100 لا يترك اي آثار على السطوح وعند غسل الواقد، امزج جزء واحد من بلوم - 100 في 150 جزء ماء استعمال بالفرشاة وأنت تلاحظ بأنه تبعد الأوساخ من الزجاج.

لتنظيف العمام للشحوب، رخام، بلاستيك، جدران، مطاوع وسطوح أخرى غير متضررة بالماء. امزج 200 مل في 10 لتر ماء واستعمل بالاسفنج، ممسحة أو قماش تنظيف آخر.

Batch No. :
فئة رقم
Mfd. In:
تاريخ الإنتاج
Exp. Date:
تاريخ الانتهاء

See Bottom
القبر الإسطول



8906015363647

BLOOM-100



ALL PURPOSE MULTISURFACE CLEANER
Content : 1 Ltr.

For general cleaning of wood work, marble, plastics, walls, rubber and other surfaces not harmed by water dilute 200 ml to 10 Ltr of water and apply with sponge, mop or other cleaning cloth.

HOW TO USE: When mopping waxed floors where ice, snow, rain, dirt, or grease has been tracked in, mix one part Bloom-100 to 40 parts warm water. Dip mop into the mopping solution, wring out lightly, and proceed to mop your floors in a Figure 8 motion. If a rinse is needed, dip mop into the rinse water and wring your rinse mop dry; pick up the dirty solution as you go. Bloom-100 is a detergent formulation with fantastic wetting powers, therefore, most cleaning does not require rinsing. Bloom-100 cleans by chemical action rather than physical action. Bloom-100 is an excellent product for wall washing. Mix the product according to the conditions on the wall, usually one part Bloom-100 to 20 parts water. Start washing from the bottom up to avoid streaking. When washing walls you need two buckets - the first for the Bloom-100 cleaning solution and the second for rinsing your wash rags or sponges as you wash the walls.

When the rinse water has become dirty from rinsing the wash rags or sponges, empty the rinse bucket and fill with lukewarm water. Washing walls with Bloom-100 is easy when you follow these directions:

- (1). Apply the Bloom-100 cleaning solution with wash rags or sponges.
 - (2). Wipe off using a second wash rag or sponge from a clean rinse water bucket.
 - (3). Use one set of sponges or rags for washing and another set for rinsing.
- When cleaning other hard surfaces, such as hard tile, porcelain, stainless steel, steel files, terrazzo, and marble, mix one part Bloom-100 to 50 parts water. Apply and wipe off. Bloom-100 will not leave a film on the surface. When washing windows, mix one part Bloom-100 to 150 parts water. Apply with window brush and squeegee off. You will notice that Bloom-100, when mixed for window washing, sheets on the glass when applying; this makes it much easier to wipe off by squeegee.

Ingredients : n-alkyl (C14 -50%, C12 -40%, C16 -10%), dimethyl benzyl ammonium chloride, n-octyl decyl dimethyl ammonium chloride, dioctyl dimethyl ammonium chloride, didecyl dimethyl ammonium chloride, Inert Ingredients

AN ISO 9001:2000 CERTIFIED COMPANY
ADVANCE AGRISRESEARCH LTD.
N.H.No.8, Valsad-396001.INDIA
Ph. (02632)22407, email : cust.care@aarl.in

بلوم-100



لجميع الأغراض، منظف السطوح المتنوعة
المحتوى الصافي: 500 مل